

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LXXXIX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

fet, Cæsaris consilia inierat. Tunc vrbis cu- 2
 stodiis præpositus C. Mæcenas, equestri sed
 splendido genere natus, vir, vbi res vigiliam
 exigeret, sane exsomnia, prouidens atque agen-
 di sciens; simul vero aliquid ex negotio remitti
 posset, otio ac mollitiis pæne ultra fœminam
 fluens; non minus Agrippa Cæsari carus, sed
 minus honoratus; quippe vixit angusto clauo
 pæne contentus: nec minora consequi potuit,
 sed non tam concupiuit. hic speculatus est per 3
 summam quietem ac dissimulationem præci-
 pitis consilia iuuenis, & mira celeritate nulla-
 que cum perturbatione aut rerum aut homi-
 num oppresso Lepido, immane noui ac resur-
 recturi belli ciuillis restinxit initium. & ille
 quidem male consultorum pœnas exsoluit.
 Aequetur prædictæ iam Calpurniæ Antistii, Ser- 4
 villa Lepidi vxor, quæ viuo igni deuorato, præ-
 maturam mortem immortalis nominis sui pen-
 sãuit memoria. I

CAP. LXXXIX. Cæsar autem reuersus
 in Italiam atque urbem, quo occurso, quo fauo-
 re omnium hominum, ætatum, ordinum ex-
 ceptus sit; quæ magnificentia triumphorum
 eius, quæ fuerit munerum, ne in operis qui-
 dem iusti materia, nedum huius tam recisi, di-
 gne exprimi potest. Nihil deinde optare a 2
 diis homines, nihil dii hominibus præstare pos-
 sunt; nihil voto concipi, nihil felicitate con-
 summari, quod non Augustus, post reditum in

E 6

urbem,